

DBS 「神搶手」有獎遊戲的條款及細則:

1. DBS 「神搶手」有獎遊戲(「活動」)由 2022 年 9 月 21 日上午 10 時至 2022 年 9 月 28 日晚上 11 時 59 分止(香港時間)(「推廣期」)舉行。
2. 任何有意參加此活動的人士(「參加者」)必須符合以下條件方可參加一次抽獎(「抽獎」):
 - 2.1 持有有效的香港身分證;
 - 2.2 讚好星展銀行(香港) Facebook 專頁(「專頁」)及讚好 DBS 「神搶手」有獎遊戲貼文;
 - 2.3 在專頁上的 DBS 「神搶手」有獎遊戲貼文留言欄內留言答案並標籤 3 位其他 Facebook 用戶。

若任何人士未符合以上資格，其參加及/或得獎資格將會被取消。若參加者觸犯任何法例或做出非法行為，參加資格會被視作無效。

3. 於推廣期完結後，本行將從所有符合活動指示要求的參加者中參與抽獎抽出共 20 名得獎者(「得獎者」)。根據抽獎結果，得獎者將獲得以下獎品(「獎品」)。

獎項詳情	獎品	名額
頭獎	HK\$500 超市現金券	3 名
二獎	HK\$200 超市現金券	7 名
三獎	HK\$100 超市現金券	10 名

4. 得獎結果將於 2022 年 10 月 3 日或之前於專頁內公布，本行將透過 Facebook Messenger 訊息功能傳送私人訊息聯絡得獎者通知領獎安排(包括提供有效電郵地址)，得獎者必須按訊息內指定之方式領取獎賞。
5. 所有獎品均不可兌換現金、其他服務或產品。所有換領均不可退款且不可轉讓。本行可以其他獎品代替而無須事先通知。
6. 銀行並非獎品的供應商，對獎品不承擔任何責任或義務。如對獎品的質素或供應情況有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關供應商提出。
7. 每位參加者只可獲享本推廣一次。每位得獎者只可於本推廣贏取一份獎品。
8. 任何人士於參加活動的同時，即代表已細閱並同意接受活動的條款及細則約束，如有違反，本行有權取消其參加活動或得獎資格，並對任何破壞活動的行為保留追究權利。

9. 上載的留言不可包涵誹謗性的、錯誤的、違法的、辱罵性的、具侵犯性的、令人不安的、侵害他人私隱的、帶有種族、宗教、性別歧視性的或猥褻性的內容。本行有絕對權利即時從專頁移除有關留言並取消參加者參與本活動的資格。
10. 任何因電腦、網路等技術問題而引致參加者所遞交的資料有遲延、遺失、錯誤、無法辨識等情況，本行無須負上任何責任。所有與活動有關的日期及時間（包括但不限於留言的日期及時間、得獎者回覆資料的日期及時間）均以專頁的系統報告為準及受制於銀行的最終決定。本行無須就遺失、延遲或誤投，負上任何責任。
11. 當參加者留言至本行 Facebook 專頁時，即同意將其留言的知識產權（包括版權）無償地轉讓予銀行，有關轉讓在留言時即時完成。本行有絕對權利對參加者在專頁所提供的留言，進行編輯、移除、修改、複製、翻譯、轉送及展示或以任何方式使用或利用留言。
12. 如參加者因於本行 Facebook 專頁提供留言而引致任何第三方有任何損失、損害、開支和費用（包括但不限於法律費用），參加者需獨自負責該第三方就其所承受的損失、損害、開支和費用而提出的索償或要求。就上述索償、損失、損害、開支和費用，參加者同意彌償銀行並確保銀行無須承擔任何責任及損失。
13. 每一位人士凡參加此活動即同意提供 Facebook 賬戶名稱及電郵地址。本行保留將得獎者之名字於 Facebook 或其他市場推廣或宣傳物品上刊載之權利。以上提及之資料將於 2022 年 10 月 3 日或之前刊載於本行 Facebook 專頁。參加者參加此活動即代表同意其資料會經上述形式使用。
14. Facebook 賬戶名稱及參加者所提供的電郵地址只作此活動及安排領獎之用。若未能於指定期間內提供有關個人資料及/或所提供的資料有錯漏或不正確，以致本行未能核實得獎者身份或通知領獎事宜，其得獎資格將被取消，銀行概不負責，亦不會補發獎品。
15. 如參加者蓄意以空號、假帳戶或涉及任何舞弊或欺詐成分參加此活動，其參加及/或得獎資格將被取消，及/或不會發放獎品或會在發放獎品後從客戶的戶口扣除獎品的等值金額而無須另行通知，及/或採取行動以追討任何未償付金額。本行保留取消參加者參加活動的資格及/或給予得獎者獎品及/或向得獎者追究法律責任的權利。
16. 本行就得獎者名單、參加活動及/或得獎資格及提供的獎品保留最終決定權。
17. 本行可以修改本條款及細則及/或更改或終止活動。本行的決定為最終決定。
18. 參加者參與本推廣代表確認你已閱讀、明白，並同意遵守所有條款及細則。本行會確保，從是次推廣所收集的個人資料的處理及使用將符合香港特別行政區法例第 486 章《個人資料

（私隱）條例》的規定。是次推廣同時受本行資料政策通告之約束，詳情請參閱 <https://www.dbs.com.hk/personal-zh/data-policy.page>。本行就是此推廣可將參加者所提供的個人資料移轉予對本行有保密責任的市場推廣合作夥伴及第三方服務供應商，以協助處理是次推廣的相關事宜。參加者的電郵地址只會用於是次推廣作身份登記、確認得獎者身份及獎品領取之相關用途，推廣結束後 2 個月內，相關資料會被銷毀。

19. 任何人士若非本條款及細則的一方，不可根據《合約（第三者權利）條例》（香港法例第 623 章）強制執行本條款及細則的任何條文。
20. 獎賞條款連結將維持至推廣期後一星期。
21. 中英文版本如有任何不一致之處，概以英文版本為準。

根據《個人資料（私隱）條例》，資料當事人可要求查閱或更正資料，或索取資料以了解星展銀行的資料政策和慣例及所持有的資料種類。此等要求應向下列人士提出：

資料保護主任
星展銀行（香港）有限公司
香港港島東華蘭路 18 號
港島東中心 10 樓
傳真：2536 4307

DBS Sharpshooter game (“Promotion”) - Terms and Conditions:

1. The Promotion runs from 21 September 2022 (10:00am) to 28 September 2022 (11:59pm) Hong Kong Time, both dates inclusive (the “**Promotion Period**”).
2. An individual who fulfils the following requirements during the Promotion Period (“**Participant**”) will be eligible for one chance in the lucky draw (“**Lucky Draw**”):
 - 2.1. holds a valid Hong Kong identity card;
 - 2.2. has liked the DBS Facebook page (“**Page**”) of DBS Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”) and the DBS Sharpshooter game post; and
 - 2.3. has provided the answer and tagged 3 other Facebook users in the comments section of the DBS Sharpshooter game post on the Page.

For individuals who do not meet the above requirements, their participation for the Promotion will be invalid.

3. After the Promotion Period, the Bank will randomly draw 20 winners (“**Winners**”) from all the Participants of the Lucky Draw through the computer system. Winners will receive the following prizes (“**Prizes**”) according to the Lucky Draw results.

Reward Details	Prize	Quota
First prize	HK\$500 supermarket coupon	3
Second prize	HK\$200 supermarket coupon	7
Third prize	HK\$100 supermarket coupon	10

4. The Lucky Draw results will be announced on the Page on or before 3 October 2022. The Bank will notify the Winners on the prize redemption arrangement via Facebook Messenger. To redeem the Prize, the Winner must follow the redemption instructions (including provision of valid email address) and redeem the Prize by the redemption deadline, otherwise the Prize will be forfeited.
5. All Prize are not exchangeable for cash or for any other services or products. All redemptions are non-refundable and non-transferable. The Bank may replace the Prize with alternative rewards without prior notice.
6. The Bank is not the supplier of the Prize and assumes no responsibility or liability for the Prize. Any enquiries, claims or complaints regarding the Prize should be directed to the relevant suppliers.
7. Each Participant can only enjoy the Promotion once. Each Winner is only allowed to win one Prize in the Promotion.

8. By participating in the Promotion, the Participant is deemed to have carefully read and agreed to these terms and conditions. The Bank reserves the right to replace any Winner(s) subsequently found by the Bank to be ineligible or otherwise not entitled to the Prize.
9. The uploaded comments must not contain content that is defamatory, false, illegal, abusive, offensive, disturbing, invasive of others' privacy, racially or religiously offensive, sexist or obscene. The Bank has the absolute right to immediately remove the relevant content from the Page and disqualify the Participant from participating in this Promotion.
10. The Bank shall not be held responsible for any delay, loss, error or unrecognizable information submitted by Participant due to technical problems such as computer and network issues. The Bank's record is final and conclusive regarding all dates and times related to the Promotion (including but not limited to the date and time of the comments/tagging, and the date and time of the Winner's reply on the Prize redemption arrangement). The Bank shall not be held responsible for any loss, delay or misplacement.
11. When Participants post a comment on the Page, they agree to transfer any intellectual property rights (including copyright) in the comment to the Bank for free, and the transfer will be completed immediately when the comment is posted. The Bank has the absolute right to edit, remove, modify, copy, translate, forward and display the comments provided by the Participant on the Page, or use or exploit the comments in any way.
12. If the Participant has incurred any losses, damages and expenses (including but not limited to legal fees) and/or claims from any third party due to commenting and/or tagging on the Page, the Participant shall be solely responsible for such losses, damages, expenses and/or claims. Participant agrees to indemnify and hold the Bank harmless from all liabilities and losses for the above claims, losses, damages, and expenses.
13. Each Participant who joined the Promotion agree to provide their Facebook account name and email address. The Bank reserves the right to publish the Winner's name on the Page on or before 3 October 2022 for promotional purposes or in other marketing or promotional materials, and by participating in the Promotion, the Participant agrees to such publication.
14. The Winners' personal data including Facebook account name and email address will be collected only for the use of the Promotion and Prize redemption. If the Participant did not provide the required information within the specified period of the and/or the information provided is inaccurate or incorrect, resulting in the Bank's failure to verify the identity of the Winner or notify the Winner of the Prize, the Participant may be disqualified from the Lucky Draw and/or any eligibility to the Prize.

15. Participation in the Promotion is subject to there being no abuse/non-compliance by the Participant, failing which the Bank will not issue the Prize, or where the Prize has been issued, the Bank reserves the right to disqualify the Participant from the Lucky Draw and/or any eligibility to the Prize and/or take such action to recover any outstanding amounts .
16. The eligibility of Participants, list of Winners, Prizes as well as any date and time relating to the Promotion shall be subject to the final decision of the Bank.
17. The Bank may amend these terms and conditions and/or change or terminate the Promotion. The decision of the Bank is final.
18. Participation in the Promotion implies the Participant has read, understood and agreed to comply with all terms and conditions. The Bank shall ensure all personal information collected from the Promotion will be handled and use in compliance with Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap.486). This Promotion is subject to the Bank Personal Data Policy, please visit <https://www.dbs.com.hk/personal/data-policy.page> for more details. All personal information collected through this Promotion will only be used for identity registration, confirmation of Winner identity and Prize redemption for the purpose of this Promotion and other related purposes. Relevant information will be destroyed within 2 months after the event ends.
19. Any person who is not a party to these Terms and Conditions shall not enforce any provision of these Terms and Conditions under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Chapter 623 of the Laws of Hong Kong)
20. Promotion information will remain accessible up to one week after the end of the promotion.
21. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, data subjects may request access or correction of data, or request data to understand the Bank's data policies and practices and the types of data held. Such requests should be addressed to:

Data Protection Officer

DBS Bank (Hong Kong) Limited

18 Westlands Road, Hong Kong Island,

Hong Kong 10/F, One Island East

Fax: 2536 4307

